



博覽廊以 Karl Lagerfeld 位於巴黎私人大宅的圖書館為靈感，帶您走進這位傳奇時尚設計師鍾情的美學與文藝世界。餐廳陳列了數千本精心挑選的讀物，打造成別具一格的書海佈置，呈現猶如法式茶室的巧雅風尚，讓您在書香中細品茶香、酒香與時尚。

在摩登型酷的環境中，您可以細嚐精緻的三文治、迷人的法式糕點，以及招牌KL法式閃電泡芙系列，配上優質迷人的香檳或馥郁茗茶，在親切貼心的招待與扣人心弦的美味享受之中，投入法式浪漫優雅。

Explore the very private library of Karl Lagerfeld and discover his passion for the written word. The Book Lounge is designed after the late fashion legend's study in his Paris mansion. As you relish in the Lounge's "Salon de Thé" atmosphere, take time to examine the thousands of books that line the walls for an in-depth glimpse into his widespread pursuits and personal interests.

In this chic, sophisticated ambience, you can relax over a menu full of delicately manicured tea sandwiches, refined yet artistic French cakes and pastries, and the signature KL éclair collection. Pair your delicacies with your favourite quality champagne or tea, served to you with the Lounge's ultimate personalised service, and savour the French spirit of savoir-vivre.

沙律 · 湯 SALADS · SOUP

龍蝦沙律

羽衣甘藍 · 紅蘿蔔 · 紅捲心菜 · 櫻桃番茄 · 柑橘 · 香草橄欖汁

LOBSTER SALAD

Kale · Carrot · Red cabbage · Cherry tomato · Citrus fruit · Vanilla olive oil dressing

238

番茄沙律

生菜苗 · 櫻桃番茄 · 馬蘇里拉芝士 · 松子仁 · 義大利油醋汁

ORGANIC TOMATO SALAD

Baby gem · Cherry tomato · Mozzarella cheese · Pine nuts · Balsamic dressing

168

凱撒沙律

生菜苗 · 脆煙肉 · 溏心蛋 · 帕瑪森芝士 · 銀魚柳 · 麵包脆

(P) (D) (E) THE CAESAR SALAD

Baby gem · Crispy bacon · Soft-boiled egg · Parmesan shaving ·
Marinated anchovies · Crouton

168

附加：煙三文魚

Add : Balik salmon

78

附加：慢煮雞胸

Add : Slow-cooked free-range chicken breast

58

芝麻菜梨子沙律

芝麻菜 · 香梨 · 帕瑪森芝士 · 松子仁 ·

特級初榨橄欖油 · 雪利醋

ARUGULA PEAR SALAD

Arugula · Pear · Parmesan cheese · Pine nuts ·
Extra virgin olive oil · Sherry vinegar

138



廚師推薦 Chef Recommendation



素食 Vegetarian



辛辣 Spicy



可持續發展海產 Farmed Responsibly

(P) 豬肉類 Pork, (D) 奶類 Dairy, (E) 蛋類 Egg

如有任何食物過敏或餐飲限制，請提前告知我們的服務員。所有標價均以澳門元為單位，並需加收10%的服務費及5%政府稅。

Please inform our service staff of any food allergies or dietary requirements.

All prices are in MOP, subject to 10% service charge and 5% government tax.

珍珠粗麥沙律

烤南瓜 · 紅洋蔥 · 翠玉瓜 · 歐芹 · 小茴香 · 芝麻 · 檸檬蜂蜜油醋汁

PEARL COUSCOUS SALAD

Grilled pumpkin · Red onion · Zucchini · Parsley · Cumin ·
Sesame seed · Lemon honey dressing

128

法式洋蔥湯

白洋蔥 · 艾蒙塔爾芝士 · 牛清湯

(D) FRENCH ONION SOUP

White Onion · Emmental Cheese · Beef consommé

128



廚師推薦 Chef Recommendation



素食 Vegetarian



辛辣 Spicy



可持續發展海產 Farmed Responsibly

(P) 豬肉類 Pork, (D) 奶類 Dairy, (E) 蛋類 Egg

如有任何食物過敏或餐飲限制，請提前告知我們的服務員。所有標價均以澳門元為單位，並需加收10%的服務費及5%政府稅。

Please inform our service staff of any food allergies or dietary requirements.

All prices are in MOP, subject to 10% service charge and 5% government tax.

漢堡包 · 三明治

BURGER · SANDWICHES

博覽廊招牌漢堡包

自製漢堡包 · 和牛餡餅 · 洋蔥圈 · 白蘑菇 · 酸青瓜 ·
艾蒙塔爾芝士 · 松露薯條

(D) (E) THE BOOK LOUNGE BURGER
Classic bun · Wagyu beef patty · Onion ring · Creamy mushroom ·
Gherkin · Emmental cheese · Truffle french fries
238

博覽廊龍蝦三文治

波士頓龍蝦 · 義大利火腿 · 焗雞蛋 · 松露薯條

(P) (E) THE BOOK LOUNGE LOBSTER CLUB SANDWICH
Boston lobster · Prosciutto ham · Boiled egg · Truffle french fries
238

博覽廊公司三文治

義大利火腿 · 松露蛋黃醬 · 慢煮雞胸肉 · 水煮蛋 · 番茄 ·
生菜絲 · 松露薯條

(P) (E) THE BOOK LOUNGE CLUB SANDWICH
Prosciutto ham · Truffle mayonnaise · Slow-cooked chicken breast ·
Boiled egg · Tomato · Shredded lettuce · Truffle french fries
188

植物肉素漢堡包

肉素餡餅 · 生菜 · 番茄 · 酸青瓜 · 松露薯條

THE VEGAN BURGER
Vegan patty · Lettuce · Tomato · Gherkin · Truffle french fries
188



廚師推薦 Chef Recommendation



素食 Vegetarian



辛辣 Spicy



可持續發展海產 Farmed Responsibly

(P) 豬肉類 Pork, (D) 奶類 Dairy, (E) 蛋類 Egg

如有任何食物過敏或餐飲限制，請提前告知我們的服務員。所有標價均以澳門元為單位，並需加收10%的服務費及5%政府稅。

Please inform our service staff of any food allergies or dietary requirements.

All prices are in MOP, subject to 10% service charge and 5% government tax.

西式精選 · 亞洲精選

WESTERN FEATURES · ASIAN CUISINE

澳洲和牛肉眼

有機櫻桃番茄 · 波塔貝拉蘑菇 · 西蘭花苗 · 松露薯條 · 牛肉汁

AUSTRALIAN WAGYU RIBEYE

Organic cherry tomatoes · Portobello mushrooms ·

Broccolini · Truffle french fries · Beef jus

598

水煮法國走地雞胸肉

有機櫻桃番茄 · 波塔貝拉蘑菇 · 西蘭花苗 · 土豆泥 · 芥末奶油汁

(D) POACHED FRENCH FREE RANGE

CHICKEN BREAST

Organic cherry tomatoes · Portobello mushrooms · Broccolini ·

Mashed potato · Mustard cream sauce

298



香煎鱸魚

烤茴香 · 藤番茄 · 維吉醬

(D) PAN-SEARED SEABASS FILLET

Grilled fennel · Vine tomatoes · Vierge sauce

298



蒸挪威三文魚

青豌豆泥 · 小胡蘿蔔 · 水瓜柳 · 蒜香紫蘇番茄汁

STEAMED NORWEGIAN SALMON

Green pea · Baby carrot · Caper · Garlic basil tomato sauce

298



海南雞飯

香蘭葉雞油飯 · 白切雞 · 雞湯

HAINANESE CHICKEN RICE

Pandan infused rice · Poached chicken · Chicken broth

228



廚師推薦 Chef Recommendation



素食 Vegetarian



辛辣 Spicy



可持續發展海產 Farmed Responsibly

(P) 豬肉類 Pork, (D) 奶類 Dairy, (E) 蛋類 Egg

如有任何食物過敏或餐飲限制，請提前告知我們的服務員。所有標價均以澳門元為單位，並需加收10%的服務費及5%政府稅。

Please inform our service staff of any food allergies or dietary requirements.

All prices are in MOP, subject to 10% service charge and 5% government tax.

有機穀米炒飯

蛋白 · 蝦 · 芥蘭 · 瑤柱

(E) ORGANIC MIXED GRAINS FRIED RICE

Egg white · Shrimp · Kale · Conpoy

168

黑松露醬香菇豆腐煲

白飯 · 黑松露醬 · 香菇 · 黃耳 · 豆腐

BRAISED BEAN CURD AND CHINESE MUSHROOM WITH
TRUFFLE PASTE IN CLAY POT

Steamed rice · Truffle paste · Chinese mushrooms · Yellow fungus · Bean curd

168

鮮蝦雲吞湯麵

(P) (E) SHRIMP WONTON SOUP NOODLES

168



廚師推薦 Chef Recommendation



素食 Vegetarian



辛辣 Spicy



可持續發展海產 Farmed Responsibly


(P) 豬肉類 Pork, (D) 奶類 Dairy, (E) 蛋類 Egg

如有任何食物過敏或餐飲限制，請提前告知我們的服務員。所有標價均以澳門元為單位，並需加收10%的服務費及5%政府稅。

Please inform our service staff of any food allergies or dietary requirements.

All prices are in MOP, subject to 10% service charge and 5% government tax.

小食 · 甜點 SNACK · SWEET ENDINGS

 香脆雞翼 (六件)


CRISPY CHICKEN WING (6 PCS)

108

泰式蝦餅 (六件)

(E) THAI SHRIMP CAKES WITH SWEET
AND SOUR SAUCE (6 PCS)

108

 帕瑪森芝士薯條

FRENCH FRIES WITH PARMESAN CHEESE

88

精美時鮮水果拼盤

SEASONAL FRUIT PLATTER

108

奇亞籽楊枝甘露

(D) CHILLED SAGO CREAM WITH MANGO,
POMELO AND CHIA SEEDS

98

法式焦糖香草布甸

(E) (D) VANILLA CRÈME BRÛLÉE

98

博覽廊招牌閃電泡芙

SIGNATURE ÉCLAIR FROM OUR BOUTIQUE

68/1pc 件 198/3pcs 件 388/6pcs 件



廚師推薦 Chef Recommendation



素食 Vegetarian



辛辣 Spicy



可持續發展海產 Farmed Responsibly

(P) 豬肉類 Pork, (D) 奶類 Dairy, (E) 蛋類 Egg

如有任何食物過敏或餐飲限制, 請提前告知我們的服務員。所有標價均以澳門元為單位, 並需加收10%的服務費及5%政府稅。

Please inform our service staff of any food allergies or dietary requirements.

All prices are in MOP, subject to 10% service charge and 5% government tax.

香檳

CHAMPAGNE

0057 Gustave Eiffel Réserve Brut
Champagne, France

每杯 Glass	每瓶 Bottle
195	950

白葡萄酒

WHITE WINE

0544 Domaine Jean-Paul & Benoit Droin Chablis
Burgundy, France

每杯 Glass	每瓶 Bottle
130	600

0550 Craggy Range 'Te Muna' Sauvignon Blanc
Martinborough, New Zealand

每杯 Glass	每瓶 Bottle
105	500

0559 JA by José Avillez Branco
Lisboa, Portugal

每杯 Glass	每瓶 Bottle
100	450

如有需要，請向服務員問詢甄選酒單。餐牌內酒精飲料的酒精濃度達百分之一點二以上。

所有標價均以澳門元為單位，並需加收10%的服務費及5%政府稅。

Our Master Wine List is available upon request. Please inform our service staff of any food allergies or dietary requirements. The listed alcoholic beverages contain an alcohol concentration of more than 1.2%.

All prices are in MOP, subject to 10% service charge and 5% government tax.

紅葡萄酒

RED WINE

1035 Goulée by Cos d'Estournel
Bordeaux, France

每杯 Glass	每瓶 Bottle
170	800

1057 Craggy Range Pinot Noir
Martinborough, New Zealand

每杯 Glass	每瓶 Bottle
120	550

1063 JA by José Avillez Tinto
Lisboa, Portugal

每杯 Glass	每瓶 Bottle
120	550

如有需要，請向服務員問詢甄選酒單。餐牌內酒精飲料的酒精濃度達百分之一點二以上。

所有標價均以澳門元為單位，並需加收10%的服務費及5%政府稅。

Our Master Wine List is available upon request. Please inform our service staff of any food allergies or dietary requirements. The listed alcoholic beverages contain an alcohol concentration of more than 1.2%.

All prices are in MOP, subject to 10% service charge and 5% government tax.

特色雞尾酒

SIGNATURE COCKTAILS

優雅

坎特一號伏特加，自製茶，薰衣草，檸檬及梳打水

LA GRÂCE

Ketel one vodka, Homemade tea cordial, Lavender, Lemon & Soda

108

誘惑

詩洛珂伏特加，朱古力酒，草莓，雲呢拿，朱古力及牛奶

TENTATION AU CHOCOLAT

Ciroc vodka, Crème de cacao, Strawberry, Vanilla, Chocolate & Milk

108

茶摩薩

灰雁伏特加，香波，金萬利，洛神花茶及梳打水

TEA-MOSA

Grey goose vodka, Chambord, Grand marnier, Roselle tea & Soda

98

皇家生薑

茉莉花茶琴酒，生薑利口酒，佛手柑利口酒，香茅，

檸檬及接骨木花湯力水

ROYAL GINGER

Jasmine infused citadelle gin, Canton ginger, Italicus, Lemongrass, Lemon & Elderflower tonic

98

如有需要，請向服務員問詢甄選酒單。餐牌內酒精飲料的酒精濃度達百分之一點二以上。

所有標價均以澳門元為單位，並需加收10%的服務費及5%政府稅。

Our Master Wine List is available upon request. Please inform our service staff of any food allergies or dietary requirements. The listed alcoholic beverages contain an alcohol concentration of more than 1.2%.

All prices are in MOP, subject to 10% service charge and 5% government tax.

經典雞尾酒

CLASSIC COCKTAILS TWISTED

里昂咖啡馬天尼

灰雁伏特加，特濃咖啡，咖啡利口酒，香波

LYONESSE ESPRESSO MARTINI

Grey goose vodka, Espresso, Kahlua, Chambord

98

里斯本酸酒

銳博波本威士卡，葡萄牙醋，波特酒，蛋清，西柚

LISBOA SOUR

Rebel yell bourbon, Portuguese vinegar, Tawny port, Egg white, Grapefruit

98

如有需要，請向服務員問詢甄選酒單。餐牌內酒精飲料的酒精濃度達百分之一點二以上。

所有標價均以澳門元為單位，並需加收10%的服務費及5%政府稅。

Our Master Wine List is available upon request. Please inform our service staff of any food allergies or dietary requirements. The listed alcoholic beverages contain an alcohol concentration of more than 1.2%.

All prices are in MOP, subject to 10% service charge and 5% government tax.

無酒精雞尾酒 MOCKTAILS

卡爾拉格斐生薑飲料

生薑, 蜂蜜, 佛手柑, 草莓, 接骨木花湯力水及青檸

KARL LAGERFELD GINGER SPECIAL DRINK

Ginger, Honey, Bergamot, Strawberry, Elderflower tonic & Lime

88

愛茶

烏龍茶, 菠蘿, 蜂蜜, 薄荷及西柚

L'AMOUR DU THÉ

Oolong tea, Pineapple, Honey, Mint & Grapefruit

88

伊麗莎花園

葡萄, 熱情果, 薄荷, 蘋果及檸檬

ELIZA GARDEN

Grapes, Passionfruit, Mint, Apple & Lemon

88

所有標價均以澳門元為單位, 並需加收10%的服務費及5%政府稅。

All prices are in MOP, subject to 10% service charge and 5% government tax.

啤酒 BEER

進口啤酒 / Imported Beer

朝日，喜力

Asahi Super Dry, Heineken

80

果味啤酒

Cider

西柚檸檬海鹽味，荔枝接骨木花果味

Grapefruit & Lemon & Sea Salt, Litchi & Elderflower

80

本地啤酒 / Domestic Beer

澳門金麥啤，青島

Macau Golden Ale, Tsingtao

75

如有需要，請向服務員問詢甄選酒單。餐牌內酒精飲料的酒精濃度達百分之一點二以上。

所有標價均以澳門元為單位，並需加收10%的服務費及5%政府稅。

Our Master Wine List is available upon request. Please inform our service staff of any food allergies or dietary requirements. The listed alcoholic beverages contain an alcohol concentration of more than 1.2%.

All prices are in MOP, subject to 10% service charge and 5% government tax.

烈酒 SPIRITS

伏特加 / Vodka

灰雁
Grey Goose

每杯 Glass	每瓶 Bottle
88	980

坎特一號
Ketel One

每杯 Glass	每瓶 Bottle
88	980

琴酒 / Gin

亨利爵士
Hendricks

每杯 Glass	每瓶 Bottle
108	1280

澳門
Owl Man

每杯 Glass	每瓶 Bottle
98	980

絲塔朵
Citadelle Original

每杯 Glass	每瓶 Bottle
98	980

如有需要，請向服務員問詢甄選酒單。餐牌內酒精飲料的酒精濃度達百分之一點二以上。

所有標價均以澳門元為單位，並需加收10%的服務費及5%政府稅。

Our Master Wine List is available upon request. Please inform our service staff of any food allergies or dietary requirements. The listed alcoholic beverages contain an alcohol concentration of more than 1.2%.

All prices are in MOP, subject to 10% service charge and 5% government tax.

龐貝藍鑽

Bombay Sapphire

每杯 Glass	每瓶 Bottle
88	980

添加利

Tanqueray

每杯 Glass	每瓶 Bottle
88	980

添加利十號

Tanqueray no. 10

每杯 Glass	每瓶 Bottle
88	980

朗姆酒 / Rum

薩凱帕朗姆酒23年

Zacapa 23yrs

每杯 Glass	每瓶 Bottle
148	1580

哈瓦那俱樂部3年

Havana Club 3yrs

每杯 Glass	每瓶 Bottle
88	1080

龍舌蘭酒 / Tequila

培恩銀樽

Patron Silver

每杯 Glass	每瓶 Bottle
108	1380

如有需要，請向服務員問詢甄選酒單。餐牌內酒精飲料的酒精濃度達百分之一點二以上。

所有標價均以澳門元為單位，並需加收10%的服務費及5%政府稅。

Our Master Wine List is available upon request. Please inform our service staff of any food allergies or dietary requirements. The listed alcoholic beverages contain an alcohol concentration of more than 1.2%.

All prices are in MOP, subject to 10% service charge and 5% government tax.

蘇格蘭威士忌 / Scotch Whisky

泰斯卡單一麥芽10年

Talisker 10yrs Single Malt Whisky

每杯 Glass	每瓶 Bottle
108	1180

尊美醇愛爾蘭調和

Jameson Blended

每杯 Glass	每瓶 Bottle
88	1080

尊尼獲加黑牌調和

Johnnie Walker Black

每杯 Glass	每瓶 Bottle
88	1080

三隻猴子調和

Monkey Shoulder

每杯 Glass	每瓶 Bottle
88	1080

美國威士忌 / American Whiskey

銳博波本

Rebel Yell Bourbon

每杯 Glass	每瓶 Bottle
118	1280

美格波本

Maker's Mark

每杯 Glass	每瓶 Bottle
88	1080

如有需要，請向服務員查詢甄選酒單。餐牌內酒精飲料的酒精濃度達百分之一點二以上。

所有標價均以澳門元為單位，並需加收10%的服務費及5%政府稅。

Our Master Wine List is available upon request. Please inform our service staff of any food allergies or dietary requirements. The listed alcoholic beverages contain an alcohol concentration of more than 1.2%.

All prices are in MOP, subject to 10% service charge and 5% government tax.

利口酒 / Liqueurs

百利

Bailey's

68

香波

Chambord

68

君度

Cointreau

68

水

WATER

礦泉水 / Still

普娜礦泉水

Acqua Panna

78

氣泡水 / Sparkling

聖培露氣泡礦泉水

San Pellegrino

78

如有需要，請向服務員問詢甄選酒單。餐牌內酒精飲料的酒精濃度達百分之一點二以上。

所有標價均以澳門元為單位，並需加收10%的服務費及5%政府稅。

Our Master Wine List is available upon request. Please inform our service staff of any food allergies or dietary requirements. The listed alcoholic beverages contain an alcohol concentration of more than 1.2%.

All prices are in MOP, subject to 10% service charge and 5% government tax.

汽水 SODA

可樂, 無糖可樂, 雪碧, 紅牛, 無糖紅牛, 梳打水
Coke, Coke Zero, Sprite, Red Bull,
Sugar Free Red Bull, Soda Water

55

果汁 JUICES

鮮榨果汁 / Fresh Juice

蘋果, 西柚, 橙
Apple, Grapefruit, Orange

60

凍果汁 / Chilled Juice

蔓越莓, 菠蘿
Cranberry, Pineapple

45

所有標價均以澳門元為單位, 並需加收10%的服務費及5%政府稅。

All prices are in MOP, subject to 10% service charge and 5% government tax.

特色咖啡

SIGNATURE COFFEE

冰滴咖啡 威士忌酒桶發酵

以超過12小時慢速滴濾，經酒桶發酵帶有威士忌般酒香的冷萃咖啡

WHISKY BARREL ICE DRIP COFFEE

Slow Ice Drip Coffee over 12 hours, made with Whisky Barrel fermented bean

88

咖啡

COFFEE

拿鐵，卡布奇諾，無咖啡因咖啡，雙倍特濃咖啡，
特濃咖啡，鮮磨咖啡，摩卡

Café Latte, Cappuccino, Decaffeinated Coffee,
Double Espresso, Espresso, Fresh Brewed Coffee, Mocha

68

所有標價均以澳門元為單位，並需加收10%的服務費及5%政府稅。

All prices are in MOP, subject to 10% service charge and 5% government tax.

茶 TEAS

氣泡茶 / Sparkling Tea

Saicho Sparkling Tea

茉莉花茶，焙茶

Jasmine, Hojicha

88

冰茶 / Iced Tea

檸檬茶

Lemon Tea

58

精選茗茶 / Premium Tea Selection

碧螺春綠茶，洋甘菊，大吉嶺，無咖啡因茶，伯爵，
英式早餐，薄荷茶，桂花紅茶

Bi Luo Green Tea, Chamomile, Darjeeling,
Decaffeinated Tea, Earl Grey, English Breakfast,
Peppermint, Osmanthus Black Tea

58

